
 

Akademický senát UK FTVS 
 
     
 Č.j.: AS-11/2015 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 10. 11. 2015 v 13.00 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Komora akademických pracovníků (a): Heller, Kaplan, Zahálka, Hojka, Flemr, Coufalová, 
Panská, Harbichová, Tůma, Jelen, Pokorná, Janák 
Studentská komora (s): Pecinová, Pánková, Kalkusová 
Omluveni: Baláš (a), Blažek (s), Omcirk (s) 
Nepřítomní: Vomáčko (a), Česák (s) 

 
Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Bunc, Vindušková, Zelenka 
 

 
 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Na úvod seznámil předseda AS UK FTVS Heller s programem zasedání.  

Hlasování o programu zasedání 10. 11. 2015: (14-0-0) (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení 01/11/2015: AS UK FTVS schválil Program zasedání 10. 11. 2015. 

 
2. Projednání a schválení zápisu ze zasedání dne 20. 10. 2015 

Předseda Heller seznámil senátory s návrhem zápisu ze zasedání dne 20. 10. 2015. 

Hlasování o zápisu ze zasedání dne 20. 10. 2015: (13-0-2).  

Usnesení 02/11/2015: AS UK FTVS schválil Zápis ze zasedání dne 20. 10. 2015. 

 

3. Vystoupení vedení fakulty 

Děkanka informovala o výběrových řízeních na jednotlivé katedry. Ministerstvo obrany opět 

vzneslo připomínky k vojenskému oboru. Do konce ledna 2016 je třeba odevzdat 

dlouhodobý strategický plán UK FTVS 2016-2020, který bude potřeba do té doby projednat 

na vědecké radě a akademickém senátu UK FTVS. Návrh bude rozeslán senátorům. U všech 

zaměstnanců se bude muset provést korekce ve mzdovém výměru. Dále děkanka 

informovala, že byla provedena kontrola financování Centra informatiky. Výsledkem byl 

závěr, že by bylo potřeba ročně 2-3 mil. Kč pro plné fungování centra. Ing. Dovalil by rád 

na dalším zasedání informoval senátory o chodu Centra informatiky. Úspěšně proběhlo 

habilitační řízení Dr. Bednáře i jmenovací řízení doc. Maříka. Také proběhlo habilitační 



řízení dr. Kirchnera, vědecká rada se vyjádřila ve smyslu nedoporučení této habilitace. 

Děkanka uvedla, že máme cca o 500 RIV bodů méně než v minulém roce. Elektronizace 

doktorského studia vyjma letošního roku je již dokončena. Bude se pozvolna spouštět 

systém hodnocení akademických pracovníků. 12. 11. by měla proběhnout kolaudace 

nádvoří, tento termín je třeba dodržet kvůli fakturacím. Byla zde řada problémů, např. 

s uzávěrem vody a dále s konstrukcí, neboť subdodavatelská firma konstrukci vyrobila, 

naložila, ale kamion s nákladem byl ukraden. Bistro by mělo být příští týden otevřeno, zde 

bylo zpoždění kvůli opravám rozvodů elektřiny. Příští týden se má začít opravovat střecha 

v Tróji a během 14 dnů by měla být hotova oprava Nosticovy haly. Ohledně kampusu se 

univerzita vyjádřila, že bude investovat do toho, co je důležité pro výuku a výzkum. Musíme 

počítat s tím, že zde budou velké provozní náklady. 

Senátor Kaplan se zeptal na spuštění hodnocení pracovníků, zda se bude jednat o pracovní či 

definitivní verzi. Děkanka uvedla, že definitivní, ale zatím pouze pilotně. Senátor Hojka 

informoval, že do hodnocení byly zapracovány některé připomínky z vědecké rady a dle 

jeho názoru by se tyto změny měly zveřejnit. Senátor Zahálka uvedl, že pokud toto opatření 

doznalo změn, tak by bylo vhodné znova uvedené projednat na zasedání AS UK FTVS. 

Proběhla diskuse ohledně hodnocení pracovníků FTVS. Senátor Flemr se zeptal na 

habilitaci Dr. Bednáře. Děkanka vysvětlila prvotní komplikace v tomto habilitačním řízení. 

Dále se senátor Flemr dotázal, zda by bylo možné vidět dopis z rektorátu ohledně hodnocení 

zaměstnanců fakulty. Děkanka uvedla, že dopis bude k nahlédnutí. Senátor Tůma vyjádřil 

obavy nad plánováním kampusu, kde jsou třeba zkušenosti s provozem sportovních zařízení. 

Děkanka uvedla, že zde je zajištěno, aby se návrhy konzultovaly s odborníky na fakultě. 

Proběhla diskuse ohledně kampusu. 

 

4. Volba místopředsedy AS UK FTVS  

Místopředseda Kaplan vyzval přítomné k návrhu na místopředsedu AS UK FTVS. 

Senátorka Kalkusová navrhla Markétu Pecinovou. Dotyčná s návrhem souhlasila. Další jiný 

návrh nebyl předložen. Dále byla navržena volební komise ve složení (bez titulů): Zahálka, 

Pokorná, Kalkusová. Dotyční s členstvím ve  volební komisi pro volbu místopředsedy AS 

UK FTVS souhlasili. 

Hlasování o návrhu komise: (14-0-0) 

 



Komise seznámila přítomné s podmínkami hlasování a vyzvala senátory k tajné volbě 

místopředsedy AS UK FTVS. Odevzdáno bylo 14 hlasovacích lístků. 14 hlasovacích lístků 

bylo platných, přičemž kandidátka Markéta Pecinová získala 14 hlasů. 

Usnesení 03/11/2015: AS UK FTVS zvolil Mgr. Markétu Pecinovou do funkce 

místopředsedkyně AS UK. 

 

5. Podmínky přijímacího řízení do doktorského studia 

Proděkan Bunc souhlasil s připomínkami ze strany studijní komise. Studijní komise tedy 

dokument doporučuje schválit. Proděkan Bunc uvedl, že také Rektorát UK s dokumentem 

souhlasí. 

Hlasování o Podmínkách přijímacího řízení do doktorského studia: (14-0-0). 

Usnesení 04/11/2015: AS UK FTVS schválil Podmínky přijímacího řízení do doktorského 

studia. 

 

6. Stav rozpracovanosti organizačního řádu 

Děkanka přiblížila současný stav organizačního řádu. Základní ustanovení i organizační 

struktura vycházejí ze zákona. Pracoviště jsou uvedena tak jak bylo na minulém zasedání 

projednáno. Senátor Hojka za studijní komisi uvedl, že činnost proděkanů ve statutu 

stanovena není, ale je tam stanovena činnost kolegia. Dále zmínil, že chybí přehled jak se 

tento dokument vyvíjí. Proběhla diskuse ohledně organizačního řádu. Senátor Flemr uvedl, 

že jejich katedra měla již dříve několik připomínek, které nebyly zapracovány. Tyto 

připomínky senátor zmínil a vedení fakulty je zašle. Děkanka uvedla, že připomínky 

z jednotlivých kateder jsou často protichůdné a není možné vyhovět všem. Proto je snaha 

udělat organizační řád co nejobecnější. Senátor Zahálka podotkl, že předkladatelem je 

vedení fakulty a souhlasil s co nejjednodušším návrhem. Senátor Janák uvedl, že více 

kateder bylo pro uvedení názvů kateder v organizačním řádu. Námitky k organizačnímu 

řádu je třeba zaslat předsednictvu AS UK FTVS, které je zpracuje a předá vedení fakulty. 

 

7. Projednání Opatření děkanky o výši prospěchového stipendia za rok 2015/2016 

Proděkanka Vindušková přiblížila Opatření děkanky o výši prospěchového stipendia za rok 

2015/2016. Činí to přibližně 1,8 mil. Kč ročně. Upozornila na položku tvorby stipendia. 

Senátor Hojka za studijní komisi navrhuje dokument projednat. 

Senát projednal Opatření děkanky o výši prospěchového stipendia za rok 2015/2016. 



8. Projednání a schválení Smlouvy o pronájmu Horní Malé Úpy 

Tajemník Zelenka zhodnotil ekonomickou náročnost provozu objektu v Horní Malé Úpě. 

Do chaty nebylo dlouhodobě investováno a je dlouhodobě prodělečná. Tajemník přiblížil 

zaslanou smlouvu. K projednávané smlouvě nebylo ze strany AS FTVS vzneseno námitek. 

Hlasování o Smlouvě o pronájmu Horní Malé Úpy: (14-0-0) 

Usnesení 05/11/2015: AS UK FTVS schválil Smlouvu o pronájmu Horní Malé Úpy. 

 

9. Hodnocení výuky studenty 

Proděkanka Vindušková uvedla, že hodnocení je připraveno. Univerzita požaduje, aby 

hodnocení proběhlo vždy v daném akademickém roce, ne se zpožděním. Anketa tedy bude 

otevřena vždy po skončení výuky v semestru. Předseda Heller upozornil, že je třeba 

součinnost studentské komory. Proděkanka Vindušková informovala, že se zde zavázala 

senátorka Pecinová ke spolupráci. Také se změnilo znění některých otázek. Senátor Janák 

poznamenal, že neví, k čemu to hodnocení slouží. Uvítal by, kdyby kvalitní výuka byla 

oceněna oproti té méně kvalitní. Proděkanka uvedla, že toto nelze podchytit. Senátor Jelen 

se senátorem Janákem nesouhlasil, neboť zde není zjišťováno, jak ten předmět je náročný. 

Senátorka Panská se vyjádřila, že kvalitu výuky nelze hodnotit. Proběhla diskuse ohledně 

významu hodnocení výuky. 

 

10. Vyhlášení voleb do akademického senátu UK FTVS 

Místopředseda Kaplan jménem předsednictva navrhl termín voleb do AS UK FTVS na 

datum 6. – 8. 1. 2016. 

Hlasování o termínu voleb 6. – 8. 1. 2016: (14-0-0) 

Usnesení 06/11/2015: AS UK FTVS schválil termín voleb do AS UK FTVS na datum 6. –

 8. 1. 2016. 

 

Místopředseda Zahálka seznámil přítomné s návrhy členů volební komise ve složení (bez 

titulů): Michal Šteffl, Pavel Vodička, Veronika Kramperová, Tomáš Ruda, Barbora 

Pánková, Michal Dragijský a následně zdůvodnil rozšíření počtu členů volební komise 

vzhledem k délce konání voleb. 

Senátor Tůma varoval před velkým počtem členů komise. Senátor Zahálka na upozornění 

odpověděl a vše vysvětlil. Senátorka Kalkusová se zeptala na variantu jiného termínu, neboť 

je zrovna v daném termínu na kurzu. Předseda Heller uvedl, že navrhovaný termín je 



v zápočtovém týdnu zimního semestru a v dalších týdnech probíhá zkouškové období, což 

by mohlo být organizačně složité.  

Hlasování o složení komise: (14-0-0) 

Usnesení 07/11/2015: AS UK FTVS schválil volební komisi pro volby do AS UK FTVS ve 

složení (bez titulů): Michal Šteffl, Pavel Vodička, Veronika Kramperová, Tomáš Ruda, 

Barbora Pánková, Michal Dragijský. 

 
 
11. Různé 

Senátorka Pokorná upozornila na nesrovnalost v Opatření tajemníka č. 8/2015, Příspěvek ze 

sociálního fondu na výdaje spojené s odborným růstem zaměstnanců, kde je v čl. 2 odst. 3 a 

v čl. 3 odst. 2 uvedeno: „Vedoucí katedry/pracoviště rozhodne o oprávněnosti vynaložených 

výdajů …/o nároku na čerpání příspěvku.“ V čl. 1 odst. 2 se odvolává na Opatření děkana č. 

7/2012, kde však v čl. 7 odst. 3 stojí: „O poskytnutí příspěvku rozhoduje tajemník fakulty.“ 

Opatření tajemníka č. 8/2015 rovněž neuvádí, kdo bude schvalovat žádost o příspěvek 

vedoucího pracoviště. V Opatření tajemníka č. 7/2015, Termíny výplaty odměn, považuje 

formulaci čl. 2 odst. 4 za nejednoznačnou a nepřehlednou: návrh na výplatu odměn nelze 

vyplatit (předkládání návrhů je ošetřeno v čl. 2 odst. 1); výplata odměn může být vyplacena 

= odměny mohou být vyplaceny; formulaci: „Odměny mohou být vyplaceny současně se 

mzdou pouze za následující měsíce …:“, následuje výčet devíti měsíců, lze interpretovat i 

tak, že za tři neuvedené (duben – červen) odměny vyplaceny nebudou. Znamená to, že např. 

odměny za výuku v paralelních studijních programech už nebudou vypláceny ve čtyřech 

stanovených (a doposud platných) termínech? Senátorka Pokorná navrhla formulaci: 

„Odměny uvedené ve čl. 1 mohou být vyplaceny současně se mzdou pouze v: … (zde uvést 

měsíce, kdy se odměny mohou vyplácet)“. 

 

Zapsala: Coufalová 

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 
Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

          Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 

              Prof. Ing. Václav Bunc, CSc., proděkan UK FTVS 

        PaedDr. Jitka Vindušková, CSc., proděkanka UK FTVS 


